
Föreningen Verksveteranerna

Protokoll fört vid styrelsemöte den 4 maj 2022

Närvarande:
Olle Hällkvist, Margareta Antonsson, Ingemar Eriksson, Ingegerd Johansson, Gunvor
Johansson och Hans Liljegren.

§12 Ordf. förklarade mötet öppnat

§13 Dagordningen godkändes med tillägg att under Övriga frågor kunde det tas 
upp som inte framgick på dagordningen

§14 Till att justera dagens protokoll valdes Gunvor Johansson

§15 Föregående mötes protokoll upplästes. Enl. §8 skulle vår repr i Alliansen
undersöka varför jourveckor numera gäller hela året?
Detta gäller endast om någon utomstående vill hyra in sig, då skall 
jourhavande förening sköta detta.

§16 Den ekonomiska situationen redogjordes av kassören Maggan A. Vi har i 
dagsläget 97120,49.
Vår förening har bidragit med 2400 kr (samma summa som deltagare från vår

förening erlagt i startavgift för slutpelen i vinterserien ) som stöd till Läkare utan
gränser i Ukraina. Detta var ett beslut som var fattat av styrelsemedlemmarna
utanför ordinarie möte!

§17 Skrivelser hade inkommit från SISU om Basutbildning för seniorledare
den 25 maj.
En frukostföreläsning om Träning och åldrande den 20 maj
Båda lades till handlingarna.

Varbergs kommun hade inbjudit till ett dialogmöte kring inkludering och
ökad delaktighet den 9 maj i Folkets Hus kl. 17.30 – 19.30. Olle Hällkvist 
skulle gå på detta möte.



§18 Vår utegupp (Maggan A. Bertil J. och Gösta B.) skulle tillsammans med 
Kulknappens utegrupp ta upp med Vbg´s Kommun om hur besökande till 
lekparken genar över våra spelplaner och gärdsgård, och som vid denna 
behandling blir förstörda.

§19  Kan en ledamot vara både inköpsansvarig och revisor i samma förening. 
Detta är situationen i Alliansen. Vår representant skulle förhöra sig i om 
detta.

§20 Alliansen Varbergs Boulehall vill att varje förening tar upp om det är en 
fråga de vill ställa till Alliansen. Föreningens representant tar då upp detta på

nästkommande styrelsemöte i Alliansen

§21 Åskloster IF har begärt utträde ur Alliansen Varbergs Boulehall. 
Uppsägningstiden är enligt stadgarna 6 mån.

§22 Nästa styrelsemöte beslutades till den 8 juni kl. 09.00

§23   Ordf. tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat

Hans Liljegren Olle Hällkvist
Sekr. Ordf.

Gunvor Johansson
Justeras.


